
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDET 

 

Tirsdag den 7. december 2021 

       Mødelokalet i administrations bygning 

Frydenlunds Alle 8 

Afdeling 14 Frydenlund 
8210 Århus V 

 

 

 

Tilstede     Afbud 

Benny Geer                   Jan Pagh 

Karin Hansen     Josefine Falk Olesen    

Hanne Rasmussen  

Peter Mathiesen 

 

 

 

 

1. Godkendelse af referat 

Referat fra november godkendt 

 

 

 

2. Nyt fra administrationen 

 

Administrationen planlægger en weekendtur i Marts 2022. Mere information kommer senere. 

 

Vi vil gerne tage imod tilbuddet om sparring med kommunikationsmedarbejder Anna Sofia Irons, 

om hvad det indbærer at sidde i en bestyrelse. 

Hun bliver inviteret til at deltage til det næste bestyrelsesmøde i januar. 

 

 

 

4. Afdelingssager 

 

Gårdmandskontoret har bestilt 3-5 cykelstativer til kælderen i blok 27. 

 

Nortec er blevet rykket for muligheder for at indstille vasketider. 

 

Der er rykket for opmærkningen i blok 4. 

 

Projektet om udvendig videoovervågning pågår. 

 

Opsætningen af bom v. Ringgården pågår. 

 

Projektet om udskiftning af hoveddøre til lejligheder pågår. 

 

Indgangspartierne på Musvågevej/Spættevej fejler til tider. Ved elsvigt kan dørene ikke åbne. 

Benny følger op med inspektør Mogens Truelsen. 

 



Vaskepriser ændres fra 1/1-2022. 

Benny kontakter Nortec og minder dem om dette. 

 

Gårdmandskontorets åbningstider fortsætter på prøvebasis året ud, men et ekstra tidsrum onsdag 

eftermiddag. 

 

Teknik og Miljø fra Aarhus Kommune vurderer at vejbredden på Spættevej er tilstrækkelig, således 

at to biler kan passere hinanden selv der er parkede biler i ene side af vejen. Bestyrelsen overvejer 

at uddybe at der i så fald kommer skiltning således at der kun parkeres i den ene side af vejen og 

ikke for tæt på krydset ved Frydenlunds Allé. 

 

Der kommer ekstra P-skiltning langs Musvågevej. 

 

Gulve i tilstødende lokaler til vaskerum er blevet skiftet, men der mangler en ordentlig afslutnings 

langsvægge, evt. en fodliste. 

Benny følger op om det er med i tilbuddet fra entreprenøren eller om gårdmændene skal på sagen. 

 

 

 

5.Fælleshuset 

 

I forbindelse med at området er blevet klassificeret som et forebyggelsesområde, vil der blive give 

flere midler fra kommunen. 

Benny er indkaldt til møde med Fælleshuset på mandag (13/12-21). 

 

 

 

6. Eventuelt 

 

Belysningen ved parkeringsarealet ved Musvågevej er et problem, specielt i vintertiden. Buske og 

terræn spærrer lyset fra lygtepælene, således området er mørklagt. 

 

 

 

 

 

Næste møde tirsdag den 4. januar kl. 18 

 
 

Referant -  Peter Mathiesen 

 

 

 

 

 

 

 


